
Telefonski klic ostaja še
vedno različno oddaljen

Kako pospešiti razreševanje vrzeli v pokritosti s
(elefonskim omrežjem na področju občine je bila
tema na nedavnem razgovoru predstavnikov h-
vršnega sveta s predstavniki PIT promela Ljub-
Ijana.

Kakšno je stanje in kakšna so prizadevanja?
Avtomatska telefonska centrala Brezovica po-

kriva območje KS Brezovica, Notranjih in Vna-
njih Goric. Njena tovrstna zasedenost je 50 od-
stotna vendar se predvideva, da bo z nadaljnjimi
priključki v tem letu dokončno zasedena. Toda
potrebe na tem področju so še vedno velike.
Dodatno povečanje z zmogljivostjo je predvideno
do leta 1990, a to zavisi od dobave dodatne cen-
trale. Oziraje se na ta program je bila na podlagi
obeh faz opravljena razdelitev telefonskih prik-
Ijučkov. To pa pomeni, da letos dobi Brezovica 80
priključkov, za kar že potekajo aktivnosti. v drugi
fazi pa 120 priključkov. Toda ocene glede na
potrebe kažejo, da tudi z dograditvijo druge faze
problem ne bo razrešen in ga bo potrebno razre-
ševati dolgoročno.

Gledano dolgoročno, se predvideva izgradnja
ATC tudi v Notranjih Goricah s čirrier bi bila
pokrita območja KS Notranje Gorice - Plešivica,
Vnanje Gorice razbrebenjena pa naj bi bila tudi
ATC Brezovica. V zadnjih letih je za to območje
značilno intenzivno priseljevanje in glede na to
tečejo že vse od leta 1983 aktivnosti krajanov. Le-
te pa so spričo relativno visokih prispevkov (že
leta 1983 za 20 starih milijonov) upadle.

Strokovna služba PTT bo predvidoma do konca
aprila pripravila informacijo o raožnosti izvedbe
telefonskega omrežja za obe KS. Ta pa bo tudi

osnova za nadaljnje aktivnosti predvsem v smeri
pridobivanja zainteresiranih naročnikov in kas-
nejšem organiziranju gradbenih odborov.

Problematično je tudi območje KS Rakitna in
Podpeč Preserje. To se sedaj napaja preko ATC
Vrhnika, vezne centrale pa so močno preobreme-
njene. Nove tehnične rešitve ločeno za področje
obeh KS bodo podane v kratkem.

Območje, ki je v občini najslabše pokrito s
telefonskim omrežjem je območje Rudnika. Išče-
jo se najustreznejše rešitve saj je dana ugotovitev,
da so prometne možnosti obstoječe tehnologije v
mestni mreži Ljubljane izčrpane in trenutno ne
omogočajo večje povezave Rudnika z ostalimi
centralami. V izdelavi je študija, ki upošteva
vzpostavitev telefonskega omrežja na novi tehno-
logiji in prav rajonski center Rudnik naj bi bil prvi
opremljen z novo tehnologijo. Strokovna služba
PTT bo celoten načrt predložila v javno razpravo
z namenom, da bi se dokončno dogovorili tako o
ostalih priključkih kot tudi o rokib izvedbe.

Skladno s terminskim planom pa poteka izgrad-
nja telefonske mreže v KS Lavrici in Škofljici in
tako naj bi bilo še letos pripravljena lelefonska
centrala. Aktivnosti potekajo tudi v drugih KS. V
KS Kozarje bodo še letos dobili 84 telefonskih
priključkov, na območju ob Dolgem mostu pa
naslednje leto. Problematična so ostajajoča ob-
močja Horjula, Dobrove, Polhovega Gradca, Go-
lega, kjer v tem srednjeročnem obdobju ni realnih
možnosti za rešitev. Trenutno pa ni možna kakrš-
nokoli tehnična možnost za dodatnih 16 telefon-
skih priključkov na območju Pijave Gorice.

Preizkus znanja in
predavanje o varnosti
cestnega prometa

Komaj se je končala akcija odvoz snega, katera je
Irajala skoraj celo polovico februarja, že se je vodstvo
TOZD-a komunalne gradnje Vič in sekcije ZŠAM Dolo-
miti odločilo. da v skladu z 4. in 159 členom zakona o
varnosti cestnega prometa organizirajo predavanja in
preizkus znanja. Zaradi narave dela je bila preventivna
akcija organizirana v dveh dneh in sicer na 13. in 16.
februarja. Predavanja se je udeležilo v obeh dneh 87
članov kolektiva, preizkus znanja pa je opravilo 78 po-
klicnih voznikov. Preizkus pa so morale Opraviti tudi tiste

osebe katerih naloge so lake narave deia. da morajo
službeno uporabljati družbena vozila. Odziv k prevenliv-
ni akciji je bil odličen, in tudi rezultati preizkusa nad

-pričakovfinji.
Uspešno je opravilo preizkus 74 voznikov ali v skup-

nem 98 odstotkov, Stirje vozniki pa bodo povabljeni v
društveno pisarno ZŠAM Dolomiti, kjer bodo dobili
dodatna preventivna pojasnila in bodo ponovno opravili
preizkus. Ob tej priliki odnosno akciji je združenje pova-
bilo v organizacijo vse voznike, kateri so se tudi v celoti
vključili v ZŠAM Dolomiti. Tako je ZŠAM močnejše še
za eno sekcijo s približno 100 novimi članj. Tako smo ob
10 letnici obstoja naredili še en korak naprej. k boljši
organizacijski povezavi, večji učinkovitosti. številčnosti.
lažje nam bo izvrtevati družbene naloge in cestno pro-
metno preventivo.
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